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ПРОТОКОЛ ЗАСІДАННЯ № 10

м. Луцьк Місце проведення засідання:
«14» червня 2017 року зала засідань міської ради

Присутні члени громадської ради  - 17  (додаток 1).
Запрошені на засідання громадської ради – 4  (додаток 2)

І. Відкриття засідання
Вступне  слово  мав  голова  громадської  ради  Дмитрук  Ю.  О.,  який  поінформував  про
наявність кворуму для ухвалення рішень громадської ради.
Висловив пропозицію: Дмитрук Ю. О.
Запропоновано: Затвердити порядок денний:

1. Про визначення та встановлення 
обгрунтованої вартості проїзду у 
громадському транспорті міста 
Луцька. Доповідач: Данилюк В. О.

2. Організаційні питання щодо складу 
громадської ради. Доповідач: 
Дмитрук Ю. О.

2.1. Питання щодо участі у складі
громадської ради тих членів, що 
систематично ігнорують засідання 
громадської ради та її діяльність. 
Доповідач: Дмитрук Ю. О.

3. Про передачу газо-розподільчих 
мереж в комунальну власність. 
Доповідач: Анцух Ю. В.

4. Про порушення вимог чинного 
законодавства при встановленні 
загальнобудинкових вузлів обліку 
газу замість поквартирних 
лічильників газу. Доповідач: Анцух 
Ю. В.

5. Пропозиція секретарю Луцької 
міської ради зобов'язати відділ 
екології створити офіційну сторінку 
в соціальній мережі профіль для 
оперативного збору інформації від 
мешканців міста та реагування на 
порушення екологічного 
законодавства на території міста та 
прилеглих до міста територій з 
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обов’язковим зворотнім зв’язком 
(інформація про вжиті заходи). 
Доповідач: Павлюк В. В.

6. Різне
Голосували:
«ЗА» 17 Сімнадцять
«ПРОТИ» 0 Нуль
«УТРИМАЛИСЬ» 0 Нуль
«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» 0 Нуль
Вирішили: Затвердити пропонований порядок денний.

ІІ. Порядок денний
1. Про визначення та встановлення обгрунтованої вартості проїзду у громадському 

транспорті міста Луцька. Доповідач: Данилюк В. О.
2. Організаційні питання щодо складу громадської ради. Доповідач: Дмитрук Ю. О.
2.1. Питання щодо участі у складі громадської ради тих членів, що 

систематично ігнорують засідання громадської ради та її діяльність. Доповідач: 
Дмитрук Ю. О.

3. Про передачу газо-розподільчих мереж в комунальну власність. Доповідач: Анцух
Ю. В.

4. Про порушення вимог чинного законодавства при встановленні 
загальнобудинкових вузлів обліку газу замість поквартирних лічильників газу. 
Доповідач: Анцух Ю. В.

5. Пропозиція секретарю Луцької міської ради зобов'язати відділ екології створити 
офіційну сторінку в соціальній мережі профіль для оперативного збору інформації 
від мешканців міста та реагування на порушення екологічного законодавства на 
території міста та прилеглих до міста територій з обов’язковим зворотнім зв’язком 
(інформація про вжиті заходи). Доповідач: Павлюк В. В.

6. Різне
По  першому  питанню:    Про  визначення  та  встановлення  обґрунтованої  вартості
проїзду у громадському транспорті міста Луцька. Доповідач: Данилюк В. О.
Виступила: Данилюк В. О., наголосив на необхідності

перегляду  тарифів  на  перевезення
пасажирів  у  громадському  транспорті,
проблемах  з  логістикою  маршрутів  та
запропонував  звернутись  до  керівництва
міста  з  пропозиції  підійти  комплексно  до
вирішення проблем у роботі громадського
транспорту.  

Виступив: Гегер  Д.  О.,  висловив  стурбованість
ситуацією  що  склалась  у  сфері
громадського транспорту міста. 

Виступив: Білан  А.  В.,  розповів  про  систематичні
перебої  у  роботі  сервісу  МАК,  також
запропонував  створити  сторінку  у
соціальній  мережі  Фейсбук  для  збору
оперативної  інформації  у  сфері
громадського транспорту. 

Виступили: Шишкевич В. О., Дацишина Т. В., Рупчев
С.  В.,  Гарбарчук  М. М.,  Ольховий А.  О.,
Біскуп Т.  М.,  розповіли про своє бачення
проблематики  у  сфері  громадського
транпорту,  задали  питання  Миронюку  А.
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М. 
Виступив: Миронюк  А.  М.,  начальник  управління

транспорту  і  зв’язку.  Він  розповів  про
питання якими займається управління яке
він очолює, проблеми які наразі є, причини
їх  виникнення,  відповів  на  запитання
присутніх.

Виступив: Шелеп  М.  Р.,  закликав  присутніх
відвідувати  громадські  слухання,  круглі
столи,  інші  заходи  спрямовані  на
вирішення  проблемних  питань,  запитав  у
Миронюка А. М. стосовно коштів на АСО
та строки її впровадження.

Голосували:
«ЗА» 17 Сімнадцять
«ПРОТИ» 0 Нуль
«УТРИМАЛИСЬ» 0 Нуль
Вирішили: Звернення  з  запропонованими  змінами

прийнято.  Відповідальними за підготовку
тексту  звернення  визначили  Данилюка  В.
О. та Шелепа М.

Виступив: Дмитрук  Ю.  О.,  який  запропонував
змінити  затверджений  порядок  денний  та
наступним  питанням  розглянути  питання
№5.

Голосували:
«ЗА» 17 Сімнадцять
«ПРОТИ» 0
«УТРИМАЛИСЬ» 0
Вирішили: Рішення прийнято.
Голосували:
По другому питанню порядку денного:    Пропозиція секретарю Луцької міської ради
зобов'язати відділ екології створити офіційну сторінку в соціальній мережі профіль для
оперативного  збору  інформації  від  мешканців  міста  та  реагування  на  порушення
екологічного  законодавства  на  території  міста  та  прилеглих  до  міста  територій  з
обов’язковим зворотнім зв’язком (інформація про вжиті заходи). Доповідач: Павлюк В. В.
Виступила: Представник  Відділу  екології  Тарабанюк

О.  В.  яка  розповіла  про  роботу  відділу,
проблеми  якими  займається  підрозділ,
відповіла на запитання присутніх.

Виступила: Дацишина  Т.  В.,  поцікавилась  у
представника  профільного  відділу
ситуацією  у  місті  щодо  загазованості
повітря.

Виступив: Пшибельський  В.  В.,  запитав  чи  залучає
відділ екології науковців у свою роботу.

Виступив: Білан А. В., запитав стосовно інструментів
взаємодії  з  громадянами  та  ініціював
звернення  до  керівників  міста  з
пропозицією виділити з міського бюджету
кошти  для реклами  платформи «Відкрите
місто».
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Виступив: Шелеп  М.  Р.,  запитав  чи  оприлюднюють
працівники  відділу  екології  звіти  які
готують або які отримують.

Виступив: Гегер  Д.  О.,  поцікавився  строками
вирішення  питання  з  неприємними
запахами в місті.

Виступив: Анцух  Ю.  В.,  запропонував  працівникам
відділу  екології,  у  разі  виникнення
профільної проблеми відразу інформувати
населення  про  дії  які  вживаються  по
усуненню цих проблем. 

Голосували:
«ЗА» 17 Сімнадцять
«ПРОТИ» 0 Нуль
«УТРИМАЛИСЬ» 0 Нуль
Вирішили: Звернення  з  запропонованими  змінами

прийнято.   Відповідальним  за  підготовку
тексту звернення визначили Білана А. В.

По третьому питанню порядку денного:     Організаційні питання щодо складу 
громадської ради. Доповідач: Дмитрук Ю. О.
Питання щодо участі у складі громадської ради тих членів, що систематично ігнорують
засідання громадської ради та її діяльність. Доповідач: Дмитрук Ю. О.
Виступив: Дмитрук  Ю.  О.,  коротко  окреслив

проблематику,  наголосив  на  необхідності
відвідування  членами  громадської  ради
засідань.

Виступив: Шелеп  М.  Р.,  запропонував  членам  ради
бути більш активними, відвідувати сесійні
засідання,  комісії  міської  ради,  інші
публічні заходи.

Виступив: Дмитрук  Ю.  О.,  запропонував  обрати
заступників  голови  громадської  ради
рейтинговим голосуванням 

Голосували:
«ЗА» 16 Шістнадцять
«ПРОТИ» 1 Один
«УТРИМАЛИСЬ» 0 Нуль
Вирішили: Рішення прийнято.
Виступив: Дмитрук  Ю.  О.,  вніс  кандидатури

Біскуп Т. М. та Шелепа М. Р.
Виступив: Пшибельський  В.  В.,  вніс  кандидатуру

Білана А. В. 
Виступив: Шелеп  М.  Р.,  взяв  самовідвід  у  зв’язку  з

зайнятістю в іншому місті.
Виступив: Дмитрук Ю. О., запропонував рейтинговим

голосуванням  проголосувати  за  кількість
заступників і вніс пропозицію обрати 2 чи
3 заступника має бути.

Голосували:
ЗА 2-х заступників 6 Шість
ЗА 3-х заступників 9 Дев’ять
«УТРИМАЛИСЬ» 1 Один
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Вирішили: Обрати  ще  2-х  заступників,  оскільки
одного заступника голови громадської ради
вже обрано, це Анцух Ю. В.

Виступив: Дмитрук  Ю.  О.,  запронував  обрати
заступниками Біскуп Т. М. та Білана А. В.

Голосували:
«ЗА» 16 Шістнадцять
«ПРОТИ» 0 Нуль
«УТРИМАЛИСЬ» 1 Один
Вирішили: Рішення прийнято.
По четвертому питанню порядку денного:    Про передачу газо-розподільчих мереж в
комунальну власність. Доповідач: Анцух Ю. В.
Виступив: Анцух Ю. В., який пояснив суть проблеми

та зачитав проект звернення.
Виступили: Гегер Д. О., Гарбарчук М. М., Дмитрук Ю.

О., які обговорили запропонований проект
звернення, висловили свої міркування. 

Голосували:
«ЗА» 16 Шістнадцять
«ПРОТИ» 0 Нуль
«УТРИМАЛИСЬ» 1 Один
Вирішили: Звернення прийнято.
По п’ятому питанню порядку денного:   Про порушення вимог чинного законодавства
при  встановленні  загальнобудинкових  вузлів  обліку  газу  замість  поквартирних
лічильників газу. Доповідач: Анцух Ю. В.
Виступив: Анцух Ю. В., який пояснив суть проблеми

та зачитав проект звернення.
Голосували:
«ЗА» 17 Сімнадцять
«ПРОТИ» 0 Нуль
«УТРИМАЛИСЬ» 0 Нуль
Вирішили: Звернення прийнято.
По восьмому питанню порядку денного: Різне.
Виступив: Шелеп  М.  Р.,  який  закликав  членів

громадської ради брати участь у слуханнях
по  об’єднанню  Луцьку  з  навколишніми
сільськими радами.

Виступили: Білан  А.  В.  та  Біскуп  Т.  М.,  стосовно
питання  нарахування  субсидій  населенню
у червні-липні цього року.

Голова Дмитрук Юрій

Секретар Павлюк Володимир
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Додаток 1
до протоколу № 10
засідання громадської ради
при Луцькому міському голові
від 14.06.2017 р.

Список присутніх членів громадської ради

1. Анцух Юрій Володимирович Об’єднання організацій роботодавців Волині
2. Білан Андрій Володимирович Волинський обласний благодійний фонд “Олега 

Чернецького”
3. Біскуп Тетяна Миколаївна Волинська обласна Асоціація захисту прав малого

та середнього бізнесу “Бізнес- Волинь”
4. Гарбарчук Микола Миколайович Організація роботодавців житлово- комунального 

господарства Волинської області
5. Гегер Дмитро Олександрович Волинська обласна організація Всеукраїнської 

організації інвалідів
6. Данилюк Володимир Олексійович Громадська організація “Форум українських 

журналістів” у Волинській області
7. Дацишина Тетяна Василівна Волинська громадська організація “Захист прав 

Споживачів”
8. Дмитрук Юрій Олексійович Громадська організація "Волинська спілка 

ветеранів АТО", учасник бойових дій
9. Казмірук Любов Леонідівна Громадська організація «Інститут волонтерства і 

громадської співпраці»
10. Ленартович Валерій Анатолійович Громадська організація «Рукотвори Волині»
11. Ольховий Андрій Олександрович Громадська організація “Автомайдан України”
12. Павлюк Володимир Володимирович Луцька міська громадська організація “Центр 

Політичного Аналізу та Виборчого Консалтингу”
13. Пшибельський Володимир 

Володимирович
Громадська організація «Братство вояків УПА 
Волинського краю ім. Полковника Клима Савура»

14. Романюк Яна Олександрівна Член правління СГО «Молодіжна Платформа»
15. Севрюков Валерій Якович Луцька міська організація ветеранів України
16. Шелеп Михайло Романович Громадська організація «Громадський рух 

«Народний контроль»
17. Шишкевич Валентин Олександрович Луцька міська добровільна організація «Спілка 

Чорнобиль»
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Додаток 1
до протоколу № 10
засідання громадської ради
при Луцькому міському голові
від 14.06.2017 р.

Список запрошених на засідання громадської ради

1. Тарабанюк О. В. Відділ екології
2. Миронюк А. М. Управління транспорту та зв’язку
3. Єлова Л. А. Управління фінансів та бюджету
4. Озінович О. М. Департамент економіки
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